
 
 

Interpellation till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande 
2021-10-14 
  

Kommer kvinnokliniken i Skellefteå att avvecklas?  
 
Skellefteå är i en stor expansiv fas med en växande befolkning. Detta innebär att 
behovet av slutenvårdsplatser kommer att öka på Skellefteå lasarett. Kvinnokliniken i 
Skellefteå har under många år haft en undermålig arbetsmiljö. Trots dessa 
förhållanden är det en klinik som ligger i framkant. Vi liberaler är i högsta grad 
angelägna om att sittande majoritet ska ta tag i dessa missförhållanden vad gäller 
lokaler. Vi liberaler blir bestörta när vi nås av informationen att kvinnokliniken i 
Skellefteå inte längre kommer att få genomföra operationer som kräver inläggning, 
att slutenvårdsplatser tas bort.  
 
 
Med anledning av detta ställer jag följande frågor till hälso-och sjukvårdsnämndens 
ordförande Anna-Lena Danielsson (S): 
 

- Hur ser du på rådande situation kring slutenvårdsplatserna på kvinnokliniken i 
Skellefteå? 
 

- När kommer arbetsmiljöproblemet på kvinnokliniken att vara åtgärdat i 
Skellefteå? 
 

- Hur ska majoriteten trygga kvinnosjukvården i Skellefteå nu när det inte finns 
utrymme för akutsjukvård på kvinnokliniken?  

 
- Vad har majoriteten för plan kring kvinnokliniken i Skellefteå??  
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